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Структура и структуризация в экономике

С.Г. Азикова

В статье, исходя из изучения и обобщения литературных источников, рассматриваются сущностные вопросы структуры в экономике, приводится соответствующее авторское понятие, отличающееся приоритетом соотношений и пропорций отдельных элементов экономических систем. Выявляются закономерности формирования региональных социально-экономических структур, с выделением соответствующих пропорций, оказывающих непосредственное влияние на организационно-экономический механизм. Осуществлена типология структур в рыночной экономике.

Рассмотрено содержание и выделены основные направления структуризации экономики, с обоснованием соответствующих принципов и авторского алгоритма, экономических факторов, в том числе, инвестирования, налогового регулирования, институциональных трансформаций, а также сложного переплетения процессов концентрации и специализации, кооперации и интеграции, диверсификации и картелирования.

Structure and Structuring in economy

S.G. Azikova

In this article main questions of structure in economy proceeding from studying and generalizations of the literary sources are considered. The author’s concept, differing from the common one, and resulted by a priority of parities and proportions of separate elements of economic systems, is presented. Conformity to natural laws of formation of regional social and economic structures, with allocation of the corresponding proportions rendering direct influence on the organizational-economic mechanism come to light. The typology of structures in market economy is carried out.

The contents and the basic directions of structuring of economy, with a substantiation of corresponding principles and author's algorithm, economic forces including investments, tax regulation, institutional transformations, and also a complex interlacing of processes of concentration and specialization, cooperation and integration, diversification  and joint venture are investigated.

Региональные аспекты механизма управления

природно-ресурсным потенциалом

О.В. Ансоков, А.Н Бжедугова

Важнейшим фактором развития экономики любой страны, наряду с трудовыми ресурсами и капиталом, являются ее природные ресурсы (природный базис). Причем влияние последних на все общественное развитие в целом чрезвычайно велико и многообразно: ведь наличие или отсутствие тех или иных видов ресурсов не только определяет эффективность размещения производства на данной территории, но и накладывают свой отпечаток на все сферы жизнедеятельности местного сообщества.
Regional aspects of the mechanism of management

of natural resource  potential

O.V. Ansokov, A.N. Bzhedugova

Natural resources are the important factor of development of economy of any country, side by side with manpower and capital. The influence of the first on all social development as a whole is immense and diverse. In fact presence or absence of one or the other kind of resources not only defines efficiency of location of any manufacture in the exact territory, but also imposes its imprint on all spheres of vital functions of local community.

Корпоративная социальная ответственность:

существующие тенденции и перспективы развития

в Кабардино-Балкарии

А.В. Атмурзаева

В статье рассматривается вопрос эффективного взаимодействия коммерческого сектора, потребителей и социальных групп, нуждающихся в поддержке. В качестве инструмента такого взаимодействия автор предлагает концепцию корпоративной социальной ответственности, реализуемую посредством маркетинга социально значимой проблемы, суть которого состоит в объединении усилий бизнеса и общества в лице потребителей для совместного решения социальных проблем. В работе приведены данные практического исследования потребителей республики с целью определения их отношения к социальной ответственности, а также выявления перспектив данной концепции в Кабардино-Балкарии.  

The corporate social responsibility: existing tendencies and prospects of development in KBR

A.V. Atmurzaeva

In this article the problem of effective interaction between the commercial section, consumers and social groups needing support is considered. As an instrument of such an interaction the author suggests the concept of the corporate social responsibility, which is realized by means of  marketing of the socially significant problem, the essence of which is in uniting the efforts of business and society to solve the social problems. Data of practical research of consumers of our republic are cited in this work with the purpose of definition of their attitude to the social responsibility. Its aim also is to reveal the  perspectives  of this concept in KBR.

КУРОРТНО-РЕКРЕАЦИОННЫЙ КОМПЛЕКС КБР:

ОЦЕНКА ПОТЕНЦИАЛА

Л.Б. БАЙСУЛТАНОВА, З.Ю. ТЕНОВА 

В современной российской экономике растет спрос населения на рекреационные услуги и усиливается роль рекреации.

Важное место в рекреационном комплексе Северного Кавказа занимает Кабардино-Балкария, обладающая уникальным сочетанием природных условий, благоприятных для создания мощного рекреационно-оздоровительного центра Российской Федерации. 

Рациональное использование разнообразных, местами уникальных, природно-рекреационных ресурсов является наиболее перспективным направлением в достижении республикой социально-экономического и экологического благополучия. 

В ходе анализа туристического комплекса КБР, был сделан вывод, что реализация туристического потенциала республики будет проходить при умеренном участии государства (федеральной и региональной власти) в развитии туристического продукта, при ориентации на спортивно-оздоровительный, экологический, экскурсионный туризм, и средний ценовой сегмент.
KBR RESORT COMPLEX : ESTIMATION of the POTENTIAL

L.B. BAYSULTANOVA, Z.YU. TENOVA

The demand of the population for recreational facilities and services in modern Russian economy is increasing. 

Kabardin-Balkar Republic  occupies important place in tourist complex of the North Caucasus, possessing unique combination of the natural conditions favorable for creation of highly developed  tourist and sanitary center for Russian Federation. 

Rational usage of varied, sometimes unique natural resources is a most perspective direction in the achievement  of social-economic and ecological welfare by this republic. 

In the course of analysis of KBR tourist complex a conclusion was made that the realization of the tourism potential of the republic will be implemented with moderate state participation (of federal and regional authorities) in the development of the tourism product, mostly oriented on athletic-sanitary, ecological, excursion tourism and average price segment.

трендовый анализ развития

регионального рынка труда и занятости

Ф.Ж. Берова, А.Л. Кильчукова, М.Л. Яхутлова

В статье проведен комплексный анализ регионального рынка труда и занятости с использованием трендового метода. Трендовый анализ проведен на трех уровнях: общероссийский, федеральные округа и региональный. Выявлены современные особенности и основные тенденции в области регионального рынка труда, проведены прогнозные расчеты уровня безработицы в КБР до 2015 года. Результаты исследований могут быть использованы для разработки рекомендаций по устойчивому развитию Кабардино-Балкарии и аналогичных трудоизбыточных субъектов ЮФО, а также при разработке комплексных целевых программ поддержки занятости населения в Южном федеральном округе.

Trend analysis of regional labor market development

F. Berova, a. KilchukovA, M. Yakhutlowa 

Complex analysis of regional labor market with the help of trend method was carried out in the article. The trend analysis was done on three levels: all-Russian, federal districts, and regional. Contemporary peculiarities and main tendencies in the regional labor market are revealed, and the prognosis of unemployment level in Kabardin-Balkaria until 2015 is performed. The results of research can be used for recommendations on sustainable development of Kabardin-Balkaria and similar labor-abundant districts of Southern Federal Region and also for development of task programs of employment encouragement  for SFR.
Управление крестьянскими (фермерскими)

хозяйствами с учетом региональных особенностей

(на материалах РСО-Алании)

Ф.Д. Бесолов, М.Э. Мамиева

В статье анализируется состояние фермерских хозяйств РСО-Алании, по удельному весу производимой продукции в общем объеме аграрного производства. Дается оценка специализации и размеров фермерского производства, приводятся практические примеры по конкретным хозяйствам.

Изложены рекомендации по эффективному применению таких функций управления как планирование, организация и контроль.

Определены направления внешней управленческой поддержки фермеров по информационному и консультационному их обеспечению, лизингу, маркетингу и т.д.

Выводы и рекомендации учитывают специфику региона.

management of peasant (farmer) facilities 

with consideration of regional peculiarities 

(on example of RNO –alania)

F.D. Besolov, М.E. MAMIYEVA

 This article analyzes the state of affairs of farmer facilities of RNO-Alania by a specific weight of their production in the general volume of agrarian production. The specialization and sizes of farmer production are evaluated with practical examples of several farms.

The authors present their recommendations on effective implementation of such managerial functions as planning, organization and control. 
Directions of external managerial support of farmers in provision of information and consultation, leasing, marketing, etc are defined.

Conclusions and recommendations are correlated with the regional peculiarities.
Трансакционные издержки

противодействия оппортунизму поставщика

в коммунальной энергетике

К.Б. Жангуразов, т.б. Темукуев

Формирование института договорных отношений в коммунальной энергетике сталкивается с определенными трудностями. Это связано с наличием трансакционных издержек, наиболее существенными из которых являются издержки оппортунистического поведения. В таких условиях, основной задачей потребителя коммунальных услуг, желающего обеспечить выполнение всех условий договорных отношений, становится соизмерение эффекта от увеличения своего влияния по управлению оппортунизмом поставщика, с приемлемым для него уровнем трансакционных издержек.
The transaction costs of counteraction to the supplier’s opportunism in the municipal power engineering

K.B. Zhangurazov, T.B. Temukuyev

The forming of a contractual relations institute in the municipal power engineering collides with  definite problems. It’s connected with the transaction costs. The most important of them are the costs of opportunistic behavior. On such conditions, the main aim of the consumers of public utilities who wish to ensure the execution of all terms of contract relations, is a commensuration of increasing of their influence in the management of the suppliers’ opportunism with an acceptable level of transaction costs. 

РИСКИ КРЕДИТОВАНИЯ ФИЗИЧЕСКИХ ЛИЦ:

МЕТОДИКИ ДИВЕРСИФИКАЦИИ

А.А. Кармоков

В работе исследуются риски кредитования физических лиц и возможность их снижения путем применения методов диверсификации (распределения)  кредитных рисков. Также рассмотрена возможность управления рисками кредитования с использованием методов диверсификации и определения кредитоспособности заемщиков. В работе определенно направление, позволяющее в общественном масштабе снять рисковую нагрузку с банковской системы.
RISKS OF CREDITING OF PHYSICAL PERSONS:
DIVERSIFICATION ТECHNIQUES
A.A. KARMOKOV
In this work risks of crediting of private persons and possibility of their decrease by application of methods of diversification (distribution) of credit risks are investigated. Also the opportunity of management of these risks of crediting by usage of methods of diversifications and determination of credit status of borrowers is considered. A direction allowing to remove the risk load from a banking system on a public scale is defined.

Интегрированные коммуникационные программы, используемые при продвижении товаров

в республике Северная Осетия-Алания,

как инструмент повышения эффективности

внешнеторговой деятельности

А.А. Кулиев

В статье исследуются проблемы повышения эффективности комплекса интегрированных маркетинговых коммуникаций, снижение уровня их затратности и усиление результативности продвижения товаров с использованием интегрированных инструментов. Кроме того, оцениваются различные приемы и способы рационализации интегрированных инструментов продвижения товаров в целях расширения сферы их применения в Республике Северная Осетия-Алания.

 integrated communication programs used

for the products promotion in North Ossetia - Alania

as the instrument to increase foreign trade efficiency 

A.A. Kuliev

The article studies the problems of the integrated marketing communications complex efficiency increase, their cost level reduction and the products promotion effectiveness improvement using the integrated instruments. Besides, various methods and techniques aimed at the products promotion for expansion  of the area of their consumption in North Ossetia – Alania are evaluated.

Имитационное моделирование процесса диагностики финансового состояния предприятия

З.Х. Маломусов

Предлагаемая технология диагностики в части состава этапов работ, используемых методов и ответственных исполнителей определяет концептуальные подходы к этой проблеме. Конкретные пути реализации данной концепции зависят от действующей организационной структуры и принятого регламента управления, а также технической оснащенности управленческого труда. Особое значение здесь имеют используемые методы решения задач экономической диагностики, разработка которых является основной целью последующего исследования.

Imitation modeling of the process of diagnostics 

of a financial state of the enterprise
Z.H. Malomusov
The offered technology of diagnostics regarding structure of stages of the works, methods and executives employed  defines conceptual approaches to this problem. Actual ways of realization of this concept depend on operating organizational structure, the accepted procedures of management, and also on technical equipment of administrative work. Methods used for the solution of problems of economic diagnostics, development of which is the basic purpose of the subsequent research, acquire special value.

К вопросу о возможном вкладе

иностранных инвестиций в развитие

химической промышленности России

А.Н. Машуков

Данное исследование ставит целью выработать схему оптимального привлечения иностранных инвестиций (ИИ) в отечественную химическую промышленность (ХП) в современных условиях. Для этого автор предполагает решить следующие задачи: 

- оценить основные препятствия ХП в современных условиях функционирования промышленности России; 

- обосновать способность ИИ внести позитивный вклад в развитие ХП;

-  выявить оптимальный тип ИИ для привлечения.

To a question on the possible contribution

of foreign investments into development

of the chemical industry of Russia

A.N. Mashukov

Chemical and petrochemical industries form the chemical complex, basic one for a national economy of Russia, defining the possibility of progressive industry creation as well as life quality improvement. The complex itself is strongly in need of upgrading and switching to innovative development. Integrated solving of industry development issues becomes possible provided foreign investments are attracted and there is a governmental support to key investment projects. Joint ventures with major Russian vertically integrated companies having well-established raw material stock and production infrastructure seem to be the most effective investment form. Domestic companies should posses enough of R&D potential to better absorb the newest production technologies as mandatory endowment allowing foreign capital participation in the national chemical complex. Foreign equity share should be enough to let the foreign investor to implement its strategic management. The government needs to provide a procurement policy regarding natural monopoly products and services tariffs, a competitively equal access to natural sources and create incentives for more profound  raw material processing by local manufacturers.

НАПРАВЛЕНИЯ ОБЕСПЕЧЕНИЯ ЭФФЕКТИВНОСТИ

ВОСПРОИЗВОДСТВЕННОЙ СИСТЕМЫ

АГРОПРОМЫШЛЕННОГО КОМПЛЕКСА РОССИИ

Н.Н. Новоселова

В статье проведен анализ организационно-экономических проблем развития агропромышленного комплекса Российской Федерации сквозь призму нарастающих процессов глобализации, распространяющихся практически на все сферы производства сельскохозяйственной продукции, который, в свою очередь, является одним из наиболее подверженных воздействию норм и правил Всемирной торговой организации (ВТО).

DIRECTIONS OF PROVISIONING  INCREASE

OF THE EFFECTIVENESS OF THE REPRODUCTION SYSTEM

OF THE AGRO-INDUSTRIAL COMPLEX OF RUSSIA
n.n. noVOSYOLOVA
The author analyzes organizational and economic problems of development of the agricultural complex of Russian Federation through the aspect of deepening processes of globalization, spreading practically over all production segments of rural production that in its turn is one of the most influenced by laws and rules of International Trade Organization.

МАКРОЭКОНОМИЧЕСКОЕ РЕГУЛИРОВАНИЕ

ПРИРОДНОЙ СФЕРЫ И ПЕРСПЕКТИВЫ ЕЕ РАЗВИТИЯ

В.А. ПОЛОЗОВ

В статье анализируются проблемы макроэкономического регулирования в природной сфере, рассматриваются современные направления совершенствования системы платежей за пользование природными ресурсами. Современная российская посткризисная экономика переживает сложный этап укрепления сложившихся на данном этапе социально-экономических отношений и приоритетов. В новых экономических условиях особое значение приобретают грамотная государственная политика в сфере природопользования и эффективная система платежей в указанной сфере, позволяющая увеличить экономическую ценность самих природных ресурсов, стимулировать их рациональное использование с целью обеспечения экологической и экономической безопасности страны.

MACRO-ECONOMIC REGULATION  OF THE NATURAL SPHERE AND PERSPECTIVES OF ITS DEVELOPMENT

V.A. POLOZOV
This article analyses macro-economic regulation problems in nature, represents modern ways of perfection of natural resources consumption tax system. Modern Russian post-crisis economy goes through a complicate phase of consolidation of present social and economical processes and priorities. In modern economical conditions correct politics of the government in sphere of nature management and effectiveness of payments  in this sphere,  that help to increase the economical value of these resources and stimulate their rational consumption for ecological and economical security, are especially important.

КРЕАТИВ И МАРКЕТИНГОВЫЕ КОММУНИКАЦИИ ГЛАЗАМИ РЕКЛАМОДАТЕЛЕЙ: ИССЛЕДОВАНИЕ РЕГИОНАЛЬНОГО РЫНКА МАРКЕТИНГОВО-КОММУНИКАЦИОННЫХ УСЛУГ

А.М. ПОНОМАРЕВА 

В статье содержатся результаты исследования рекламодателей г. Ростова-на-Дону, проведенного под руководством автора. Цель представленного исследования – анализ коммуникационной политики предприятий г. Ростова-на-Дону, особенностей использования инструментов маркетинговых коммуникаций и креатива региональными рекламодателями. Автор делает выводы об общих тенденциях развития креатива на региональном рынке и разрабатывает рекомендации, направленные на интенсификацию креативных процессов.

THE ADVERTIZERS’ VIEW  ON CREATIVITY AND MARKETING COMMUNICATIONS – INVESTIGATION OF THE REGIONAL MARKET OF PROMOTIONAL COMMUNICATION SERVICES

А.М. PONOMARYOVA 

This article contains results of advertisers’ investigation in Rostov-on-Don, which was conducted under the author’s instructions. The target of this investigation was to analyze the communication policy of the enterprises of Rostov-on-Don, peculiarities of usage of instruments of marketing communications and creativity by the region advertisers. Author draws conclusions about the common tendencies of creative development on the regional market and develops recommendations, targeted on intensification of creative processes.

Новые подходы к структуризации

материальных ресурсов

в процессе управления запасами

Т.А. Порохня, Д.А. Левчук 

Рассматриваются проблемы структуризации материальных ресурсов. Раскрыты актуальные вопросы создания запасов, их классификации, в частности АВС-метод и его применение для построения  математических моделей управления запасами.
new approaches to the structurizing of materiel resources in the process of stocks management

Т.А. porohnya, D.A. levchuk 

The article deals with the problem of some issues in purchasing and supply management. It contains some new information on reason for inventory creation, classification of stocks, ABC method and its application for development of mathematical models of supplies management.

ТЕОРЕТИЧЕСКИЕ ОСНОВЫ ОРГАНИЗАЦИИ

ДЕНЕЖНОГО ХОЗЯЙСТВА ГОСУДАРСТВА

Т.Ш. Тиникашвили

Постановка проблемы финансовой стабилизации в условиях современного этапа экономических реформ свидетельствует о продолжающемся обособлении денежно-финансового и материально-вещественного аспектов процесса воспроизводства. Особого внимания в данных обстоятельствах заслуживает понятие «денежное хозяйство государства», предоставляющее возможность согласовать указанные аспекты процесса воспроизводства и обеспечить его пропорциональность.

theoretical base of the state monetary 

establishment 
t.sh. tinikashvili
The formulation of a problem of the financial stabilization in conditions of modern economic reforms is an evidence of continuing isolation of the monetary–financial and material aspects of the reproduction. Under such circumstances, the main thing is to draw attention to a conception of «monetary economy of the state». This idea presents the opportunity to coordinate these aspects of the process of a reproduction and to ensure its proportionality.
Формирование и реализация концепции

корпоративной реструктуризации в России

А.В. Уварова 

В статье представлена концепция реструктуризации корпорации, представляющая комплекс организационных мероприятий, направленных на повышение конкурентоспособности и эффективности деятельности предприятий акционерной формы собственности, и осуществляемых на основе процедуры реорганизации в форме выделения. Актуальность темы определяется укреплением положения российских корпораций на рынке, ориентацией вследствие этого на стратегические преобразования, а также чрезмерной диверсифицированностью корпоративной формы бизнеса, в связи с чем процессы специализации корпораций становятся все более активными.

Forming and execution of corporation restructuring CONCEPT in Russia

A.V. Uvarova

There is a conception of corporation restructuring offered in this article, which presents a complex of organizational actions directed to increase the competitiveness and efficiency of  public corporations activity. The topic’s urgency is determined by the consolidation of market position of Russian corporations that brings it to orientation towards strategic transformation and excessive diversity of corporations, which makes the processes of corporations’ specialization more active.

Об одной внутренне краевой задаче

с локальным смещением для нагруженного

уравнения третьего порядка

с кратными характеристиками

В.А. Елеев, А.Х. Кодзоков 

В работе исследуется однозначная разрешимость общей внутренне краевой задачи для нагруженного уравнения смешанного типа третьего порядка. Вначале решается нелокальная внутренне краевая задача относительно следа 
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 искомого решения на линии  После нахождения 
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 исходная задача при 
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 эквивалентно редуцируется к системе интегральных уравнений Вольтерра второго рода, а при 
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 решение определяется формулой Даламбера.

on one inner boundary problem with local displacement for loaded equation of the third order with multiple charachteristics

v.a. Yeleyev, А. h. kodzokov
The singularity of inner general boundary problem for loading mixed equation of third order is investigated. At first, the non-local inner boundary problem with unknown 
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 on the line 
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 is solved. Then this problem at 
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 reduce to system of integral Voltera`s equation of second order and at 
[image: image9.wmf]0

y

<

 to Dalamber`s solution.
ОБ ОДНОМ ПОДХОДЕ К ОЦЕНКЕ ДЛИНЫ КВАЗИЦИКЛОВ

ВРЕМЕННЫХ РЯДОВ, ВЫЯВЛЯЕМЫХ МЕТОДАМИ

НЕЛИНЕЙНОЙ ДИНАМИКИ

Д.А. Тамбиева 

Проведенное автором исследование посвящено анализу динамики временных рядов. С целью повышения точности значения выявляемой на базе инструментария и методов фрактального анализа величины глубины памяти предлагается также использовать  метод визуализации графического представления уровней временных рядов и фазовый анализ.
Cycle Length of Time Series Estimation Approach

Revealed by the Nonlinear Dynamic Methods

D.A. Tambieva 

The paper is dedicated to time sets dynamic analysis. Method of applying usual graphic representation of time sets levels has been considered for increasing of meaning accuracy defined on the instrumental base and by fractal analysis methods of memory depth value.

Перспективы развития санаторно-курортного

и туристско-рекреационного комплекса КБР

и Кавказских минеральных вод

Б.С. Нагоев1, А.Б. Нагоев2

Стратегические аспекты социально-экономического развития туристско-санаторной сферы Юга России рассматривается в комплексе городов Кавказских минеральных вод (г. Пятигорска, Ессентуков, Кисловодска) с весьма перспективным туристско-рекреационным комплексом Кабардино-Балкарской республики. Развитие городов курортов КМВ совместно с Нальчикской бальнеологической зоной и с достопримечательностями туристических объектов, таких как Приэльбрусье, Домбай, Архыз, расположенных в радиусе 200-250 км, создает большие возможности для развития и использования туристской и санаторной индустрии и как следствие всей экономики региона. Обращается внимание на большие перспективы тесной связи городов курортов Центрального Кавказа, Приэльбрусье с городом курортом Сочи, Красной поляной, Черноморского побережья.

Prospects of development of sanatorium and 

tourist-recreational complex of KBR

and Caucasian mineral SPA region

B.S. Nagoev, A.B. Nagoev

      Strategic aspects of socio-economic development of tourism and sanatorium sphere of the South of Russia were studied in a complex of cities of the Caucasian mineral SPA region (Pyatigorsk, Essentuki, Kislovodsk) with a rather perspective tourist recreational complex of the Kabardin-Balkar Republic. The development of resort cities of the Caucasian SPA region together with Nalchik’s balneological zone and with famous tourist sights such as mt. Elbrus vicinities,  Dombai valley, Arhyz, all located in the area with radius of 200-250 kilometers, present perfect opportunities for development both of tourism and sanatorium industries and as a consequence of entire regional economy. Special attention is paid to the attractive  prospects of close cooperation of resort cities of  the Central Caucasus, Elbrus foothills,  with resort city of Sochi, Krasnaya Polyana mountain ski valley and the Black Sea coast.

ПОЯВЛЕНИЕ, СОСТОЯНИЕ И ПЕРСПЕКТИВЫ РАЗВИТИЯ

ЖЕЛЕЗОБЕТОНА

М.Н. Кокоев 

В статье проводится исторический анализ возникновения железобетона, его состояние и применение в конструкциях и сооружениях современных зданий.

REINFORCED CONCRETE – ITS APPEARANCE, MODERN USAGE AND PROSPECTS OF DEVELOPMENT

M.N. KOKOYEV 

The article presents historical analysis of appearance, present state and prospects of usage of reinforced concrete in construction of modern buildings.
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